
Fra: Lisbeth Toppe Alvær
Sendt: 30. september 2018 17:53
Til: Lisbeth Toppe Alvær
Emne: VS: Brann - og gjenvinningsstasjon

Fra: Einar Færø
Sendt: onsdag 6. juni 2018 15.27
Til: Stein Ove Valdersnes; Ingrid Didriksen; Lisbeth Toppe Alvær
Emne: VS: Brann - o g gjenvinningsstasjon

Til orientering

Fra: Rune Ones [ mailto: Ones@ngir.no ]
Sendt: 6. juni 2018 15:21
Til: Einar Færø
Kopi: Bjørn Berg
Emne: Brann - og gjenvinningsstasjon

Hei!
Me har hatt møte i dag med Asplan Viak om ulike prosjekt. Hjå oss (i Kjevikdalen) gjeld det utviding av
adm.bygg, samt to lagerbygg.
Me orienterte dei om eventuelt samarbeidsprosjekt med Radøy kommune slik vi snakka om i møte, og
om våre behov for gjenvinningsstasjonen på Meland.
Olav Turøy frå A splan Viak har fått ditt telefonnr. og e - postadresse og vil ta kontakt med deg.
Me nytta som sagt Asplan Viak (og Olav Turøy) då me utvida gjenvinningsstasjonen i Kjevikdalen og
hadde berre gode erfaringar med dette.
Me har ikkje lagt nokon føringar anna e nn at me har sagt at brannstasjonen sine behov må verta
prioritert og at me ser for oss at Radøy kommune styrer eit eventuelt samarbeidsprosjekt.
Skriv dette slik at du er orientert når Turøy tar kontakt.

Med venleg helsing

Rune Ones
Seniorrådgjevar

Nordhordland og Gulen Interkommunale Renovasjonsselskap IKS
Lindåsvegen 1260, 5956 Hundvin

Tlf. 56 34 33 15 / 41 51 91 62
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